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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvad de ansøgte 16,4 mio. kr. til administrative konsekvenser 

konkret skal gå til i den periode, hvor projektet er udskudt? 

 

Svar 

Regeringens eftersyn og trykprøvning af tidsplaner og økonomi på ejendomsområdet har 

vist, at der fortsat udestår et betydeligt arbejde, før de nye boligbeskatningsregler kan 

træde i kraft. De 16,4 mio. kr. skal anvendes til at sikre rammerne for dette arbejde i 2019. 

Mere konkret skal midlerne finansiere Udviklings- og Forenklingsstyrelsens analysear-

bejde i Program for Implementering af Boligforliget.  

 

Dette arbejde er i 2019 fokuseret på, hvordan de nye boligbeskatningsregler mest hen-

sigtsmæssigt kan understøttes system- og forretningsmæssigt. De 16,4 mio. kr. vil blive 

anvendt til at analysere, hvilke tilpasninger der skal foretages i det nyligt overtagede E&E-

system, hvordan sammenhængen til Skatteforvaltningens ældre systemportefølje håndte-

res optimalt, samt til at etablere en stærkere koordination mellem de forskellige igangvæ-

rende udviklingsopgaver på ejendomsområdet. 
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